
 

 
 

Dz-18.0020.2.125.2013 

 
Protokół posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVIII nr 125 

w dniu 13.09.2013 r. 

1. Prowadzący stwierdził prawomocność posiedzenia – w załączeniu lista obecności. 

2.    Prowadzący posiedzenie – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy XVIII Stanisław Moryc 

3. Czas trwania obrad godz. 16.00 – 18.00 

 

Przewodniczący odczytał projekt porządku obrad: 

A/ projekty uchwał na sesję 

B/ zwołanie sesji 

C/ pisma wniesione/odpowiedzi na pisma, 

D/ delegacje radnych, 

E/ informacje poszczególnych członków zarządu w zakresie ich kompetencji 

E.1/ Stanisław Moryc, 

E.2/ Józef Szuba, 

E.3/ Krystyna Jastrzębska, 

E.4/ Wiesława Zboroch, 

E.5/ Mariusz Woda, 

F/ Kalendarium, 

 

Projekt porządku przyjęto jednogłośnie, bez zastrzeżeń. 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przyjęto protokół z 124 posiedzenia Zarządu z dnia 5 września 2013. 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Ad. A 

Zarząd przygotował i przyjął projekty uchwał: 

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego (ML-02.7123.172.2013.MM) 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

i przekazał Komisji Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych do zaopiniowania, 

 

- w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy XVIII na rok 2013 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

i przekazał Komisji Infrastruktury Komunalnej do zaopiniowania,  

 

- w sprawie zadań priorytetowych Dzielnicy XVIII na rok 2014 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

- w sprawie zadań powierzonych z zakresu lokalnych wydarzeń kulturalnych na rok 2014 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

i przekazał Komisji Kultury i Zabytków do zaopiniowania,  

 

- w sprawie zadań powierzonych z zakresu budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej 

infrastruktury sportowej i rekreacyjnej w roku 2014 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

i przekazał Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu do zaopiniowania,  

 

- w sprawie zadań powierzonych z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych w roku 2014 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

i przekazał Komisji Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych do zaopiniowania, 

 

- w sprawie projektu planu finansowego Dzielnicy XVIII na rok 2014 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

i przekazał Komisji Rewizyjnej do zaopiniowania, 

 



- w sprawie opinii do wydzierżawienia części działki nr 2/8 obr. 51 Nowa Huta 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

i przekazał Komisji Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarczego do 

zaopiniowania, 

 

Ad. B 

Przewodniczący zwołał XXXVI sesję na dzień 23 września 2013 o godz. 18.00 – w załączeniu do protokołu – 

przedstawiał Stanisław Moryc. 

 

Ad. C 

Prowadzący Stanisław Moryc rozdzielił pisma przychodzące i wychodzące od nr 1869/13 do nr 1925/13 

i skierował do poszczególnych Członków Zarządu. 

Pisma: 

- Biuro ds. Ochrony Zdrowia UMK – ustalenie rozkładu godzin pracy aptek krakowskich w roku 2014 – 

Dz-18.0120.1.207.2013, 

- ZIKiT – ustawienie przenośnych toalet – Dz-18.0120.2.154.2013, 

- ZIKiT – oczyszczenie z krzewów skrzyżowania ul. Zagłoby i Wołodyjowskiego – Dz-

18.0120.2.155.2013, 

- OK. Kraków NH – rozliczenie Dożynek Miejskich 2013 – Dz-18.3025.1.6.2013, 

- ZIKiT – budowa chodnika na os. Wandy 7 – Dz-18.030.1.118.2013, 

- ZIKiT – przywrócenia oświetlenia ulicznego na przystanku „Fort Mogiła” – Dz-18.030.2.92.2013, 

- Wydział Kształtowania Środowiska UMK – pozwolenia na wycinkę drzew – Dz-18.030.2.93.2013, 

- Wydział Kształtowania Środowiska UMK – pozwolenia na wycinkę drzew – Dz-18.030.2.94.2013, 

 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 5 członków, za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Ad. D 

Zarząd delegował radnych do prac w komisjach. 

 

Ad. E.1 

Przewodniczący 

 

Ad. E.2 

Zastępca Przewodniczącego Józef Szuba poinformował o wizjach w terenie i interwencjach mieszkańców.  

 

Ad. E.3 

Członek zarządu Krystyna Jastrzębska poinformowała o problemach mieszkańców.  

 

Ad. E.4 

Członek zarządu Wiesława Zboroch omówiła oferty kulturalne klubów. 

 

Ad. E.5 

Członek zarządu Mariusz Woda przedstawił prace remontowe w placówkach oświatowych. 

 

Ad. F 

Przewodniczący przedstawił kalendarium spotkań. 

 

Ad. G 

Następne posiedzenie Zarządu w dniu 19 września 2013 o godz. 16.00. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokolant:                                                                                              Przewodniczący Rady i Zarządu 

Józef Szuba                                                                                                 Dzielnicy XVIII Nowa Huta               

 

                                                                                                                               

                                       

                                                                                                                               Stanisław Moryc                


